
 

 

 

Tarnów, 25 czerwca 2024 r. 

KRM.0003.49.2024 

 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

Uprzejmie informuje, że na IV sesji Rady Miejskiej 19 czerwca 2024 r. w punkcie „Zapytania 

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” Radny Sebastian Stepek złożył 

następujące wnioski i zapytania: 

1. Ponowił prośbę o umiejscowienie na ul. Łanowej przynajmniej jednej latarni. 

Poinformował, że były już obietnice ze strony Zarządu Dróg i Komunikacji, że zostanie 

to zrealizowane w roku bieżącym. W związku z powyższym zapytał, co w tej sprawie 

się dzieje? Czy będzie to zadanie realizowane? 

2. W imieniu mieszkańców osiedla Westerplatte, os. Jasna i ul. Marynarki Wojennej 

zwrócił się z prośbą o zwrócenie uwagi na wzmożony ruch na drogach osiedlowych. 

Kierowcy skracają sobie drogę z al. Jana Pawła II do ul. 16 Pułku Piechoty, ul. Wojska 

Polskiego oraz do galerii handlowej. Zasugerował rozważenie jakiejś alternatywy. 

Przypomniał o pomyśle stworzenie przebicia z al. Jana Pawła II bezpośrednio do ul. 

Wojska Polskiego na wysokości Ronda Regana.  

3. W związku ze spotkaniami organizowanymi przez Generalną Dyrekcję Dróg 

Krajowych i Autostrad w sprawie propozycji nowych wariantów przebiegu obwodnicy 

wschodniej Tarnowa zapytał Prezydenta Miasta, czy ma informację od Ministra 

Infrastruktury w powyższym temacie? 

4. Przypomniał, że kiedyś pojawiły się plany – chyba nadal są w studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego, aby poprowadzić zachodnią obwodnicę 

Tarnowa – przedłużenie na węźle przy ul. Czerwonej i południowej obwodnicy miasta 

Tarnowa. Zauważył, że częściowo rozwiązałoby to kwestię obwodnicy wschodniej. 

W związku z powyższym zapytał, czemu ten pomysł został zaniechany? Czy jest 

możliwość, aby do tego powrócić?  

 

 

 

 

 

 


